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ETELÄ-POHJANMAAN LENTOPALLOSEUROJEN MAAKUNTAPARLAMENTTI 
 
Aika: ti 30.11.2010, klo 19.00  
 
Paikka: Sokos Hotelli Lakeus, Torikatu 2, 60100 Seinäjoki 
 
Kokouksessa käsiteltiin seuraavat asiat: 
 

1. Avaus 
 

Maakuntajaoston varapuheenjohtaja Jarkko Ojaniemi avasi kokouksen ja toivotti läsnäolijat 
tervetulleeksi 

 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 
Todettiin 

 
3. Todettiin edustettuina olevat jäsenseurat valtakirjojen perusteella ja niiden äänimäärät  

 
Jalasjärven Jalas    0 kpl (valtakirja puuttui) 
Laihian Luja  10 kpl 
Seinäjoen Maila-Jussit   0 kpl (valtakirja puuttui) 
Nurmon Jymy  10 kpl 
Nurmo-Volley    1 kpl 
Vaasan Vasama    0 kpl (valtakirja puuttui) 
 
  Yhteensä 21 kpl ääniä 

 
4. Kokouksen järjestäytyminen 
 

Puheenjohtajaksi valittiin Pasi Välimäki ja sihteeriksi Ari Hautala. Pöytäkirjantarkastajiksi sekä 
ääntenlaskijoiksi valittiin Terttu Karhumaa ja Heikki Uusi-Pohjola. 

 
5. Lentopalloliiton puheenvuoro 

 
Aluekehittäjä Ari Paloniemi kävi puheenvuorossaan läpi mm. seuraavia asioita:  
 

- Paloniemi luovutti kaksi seuratoiminnan laatuarvioinnin tukea. 1600 € sai 
Laihian Luja ja 900 € Alajärven Ankkurit. Lisää seuroja tuen hakijoiksi 
kaivataan, sillä hakijoita E-P:ltä vain muutama 

- Seuratoiminnan kehittäminen: Seurakäynnit / koululentis useita käyntejä. 
Honkasen Pertin pitämät poikaprojekti jatkoillat keräsivät hyvin väkeä. 

- Koulutuksia pidetty erittäin hyvin; Tästä se alkaa –koulutus, Aloittavan 
Ohjaajan koulutus, Tekniikkakoulutus sekä Räätälöidyt 
valmentajakoulutukset. 

- Työn painopisteet 2011: Seuratoiminnan kehittäminen, valmennuksen 
kehittäminen ja lajin näkyvyys. 
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6. Maakuntajaoston toiminta- ja talouskatsaus 2010 sekä suunnitelmat vuodelle 2011 
 
Kilpailupäällikkö Ari Hautala kävi eri ryhmien katsaukset läpi. 
 

- Aluejoukkuetoiminnalla oli jälleen menestyksekäs vuosi. C-pojat voittivat 
kultaa ja tytöt olivat hopealla, B-nuorissa tytöt voittivat kultaa ja pojat 
pronssia. Myös kakkosjoukkueet ovat pärjänneet molemmissa ikäryhmissä 
hyvin, joten toiminta on laadukasta. Leirejä on järjestetty paljon ja niistä osa 
massaleirejä. Kulupuoli kasvoi kuluvalla kaudella paljon johtuen pallo- ja 
varustehankinnoista. Myös alue-SM-kisojen kulut olivat normaalia 
suuremmat, joten jatkossa pelaajien omavastuuosuutta tulee nostaa. Tulevan 
vuoden suunnitelma oli kuluneen kaltainen, eli leiritysten kautta sekä tytöt 
että pojat valmistautuvat SM-kisoihin päävalmentajien Maikki Salmen ja Matti 
Förstin johdolla. 

- Talouspuoli jatkui muutoin entisen kaltaisena, mutta aluetoiminnan kulujen 
kasvu söi muutoin normaalia tulosta. Todettiin, että hankinnoilla mennään 
taas monta vuotta ja todellisuudessa menot pitäisi jakaa useammalle 
vuodelle.  

- Kilpailupuolella sekä aikuisissa että nuorissa joukkuemäärät ovat pysyneet 
samoissa lukemissa. Aikuisia on 42 joukkuetta ja huolenaiheena on miesten 
harrastesarjan vähäinen (3) joukkuemäärä. Nuorten puolella kokonais- 
joukkuemäärä kauden aikana on yli 400 joukkuetta, joka on hieno luku. 
Alueelta puuttuu kuitenkin lippulaiva sekä naisten että miesten puolelta, sillä 
nuoret tarvitsevat esikuvia eikä E-P:llä ole joukkueita mestaruusliigassa. 
Beach Volley kulkee hieman omia polkujaan, sillä varsinaista vastuuhenkilöä 
ei tällä hetkellä ole. Toimintaa kylläkin löytyy monellakin eri paikkakunnalla, 
mutta yhteinen sarja vaatisi hieman työtä ja panostusta. 
Ensi vuodeksi ryhmän tavoite on vihdoin saada muutama henkilö 
paneutumaan sekä harraste- että beach-volleyn toiminnan kehittämiseen. 
Todettiin, että asiasta käydään jaoston keskuudessa varmasti kehittämiseen 
liittyviä keskusteluita. 

- Tuomariryhmä koki viime kauden päätteeksi suuren menetyksen, kun 
pitkäaikainen kouluttaja ja tuomariaktiivi Kari Kansanaho lopetti tehtävänsä. 
Aktiivituomareista Heikki Uusi-Pohjola kouluttaa jatkossa aikuistuomarit ja Ari 
Hautala nuorisotuomarit. Myös Liisa Nikkilä avustaa nuorten puolella. 
Koulutettuja aikuistuomareita on 29 kpl III-luokkaan sekä 85 kpl 
nuorisotuomareita. Huolenaiheena on ylempien tuomariluokkien henkilöiden 
väheneminen jatkossakin. 
Jatkossa tavoite onkin kouluttaa vähintään samat määrät tuomareita ja pyrkiä 
nostamaan uusia kasvoja systemaattisesti ylöspäin. Myös seuroja patistetaan 
kouluttamaan tuomareita kulujensa karsimiseksi. 

  
7. Valitaan maakunnan ehdokkaat ja varaehdokkaat Suomen Lentopalloliiton Liittovaltuustoon 

 
Tänä vuonna valintaa ei tarvinnut tehdä, sillä viime syksyn valinnat olivat kaksivuotisia 

 
8. Käsitellään muut liittohallituksen tai jaoston kokoukselle käsiteltäväksi tuomat asiat 

 
Ei käsiteltävää 
 

9. Valitaan maakuntajaoston puheenjohtaja vuodeksi 2011 ja muut jäsenet kaudelle 2011 - 2012 
 

Puheenjohtajaksi valittiin yksimielisesti pitkän linjan lentopallomies Jaakko Lepistö Ylistarosta.  
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Erovuorossa olivat Juha Antikainen, Risto Valkama ja Jarkko Ojaniemi, jotka kaikki jatkavat jaostossa. 
Uutena jaostoon valittiin Terttu Karhumaa Seinäjoelta.  
 
Todettiin, että jaostoon voidaan kutsua ensi vuoden aikana uusiakin kasvoja, joilla ei varsinaista 
äänioikeutta kuitenkaan ole. 

 
10. Valitaan maakuntajaoston tilintarkastaja 

 
Sari Poola Seinäjoelta valittiin jatkamaan tilintarkastajana 

 
11. Parlamentin päätös 

 
Puheenjohtaja Pasi Välimäki kiitti kokousväkeä ja päätti parlamentin klo 20.24. 
 
 

 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
Seinäjoella 30.11.2010  
 
  
____________________________  ____________________________ 
Pasi Välimäki    Ari Hautala 
puheenjohtaja    sihteeri 
 
 
____________________________  ____________________________ 
Heikki Uusi-Pohjola   Terttu Karhumaa 
  

 
 
 
 
        


